
1276942

To:

Cc

From:

Sent: Thur 3/4/2021 1:00:40 PM

Subject: FW: SPOED: COA opties en overleggen, verzoek tot annuleren overleg vanmiddag

Received: Thur 3/4/2021 1:00:41 PM

20210218 Beslisdocument asielzoekers.docx

bespreekpunten overleg asielzoekers.docx

Zoals net besproken.

Hierbij het grotere document (meer dan een A4tje dus ik heb toch maar even die stukjes in een A4tje geplakt.
Misschien is het genoeg maar doe er vooral

meegia jou goed lijkt eventueel met info die in het beslisdocument

staan -

concept natuurlijk, wel gestuurd aan BEY en EEE naar denk ook niet gelezen want daar hadden ze

(nog)niet om gevraagd. Ik was deze al gestart op basis van kort wat ik bij [EEE had opgehaald voordat ik die

andere A4tjes uitwerken opdracht kreeg.

@rivm.nl]

Wat ik EE al had gestuurd was het A4-tje bespreekpunten (ook attached) voor het overleg dat jij nu moet gaan

voorbereiden en hierop kwam dus weer de vraag om die 2 scenario’s. Zo is de cirkel weer rond

Even in de cc [EEE dat ze weet dat jij er nu mee aan de gang gaat maar dat het dus idd om hetzelfde gaat. Zij
weet ook van het Rode Kruis verhaal wat ik net vertelde. Ik zou gaan navragen wat zij voor de MO zou kunnen

betekenen en waarbij ik zou moeten ‘aanhaken’ maar wat dit moment de afspraken zijn kan je dan beter van haar

horen.

Groet,

trom: IEEESent: donderdag 4 maart 2021 13:47

4 5.1.2e @rivm.nl>
< 5.1.2e @rivm.nl>; 5.1.2e

Subject: RE: SPOED: COA opties en overleggen, verzoek tot annuleren overleg vanmiddag

Prima. Ik ga het afzeggen. Ik zat net met EXE] in overleg toen deze binnen kwam en zij pakt de rest op.

e GZA huisartsen aan het vaccineren klopt idd. Want die gaan mee met de overige patiénten van die

praktijken. Zit in laatste mailwisseling hier over met laatste versie van hun documenten. Ik heb dat overigens
wel in een dagsluiting gemeld maar misschien net die gemist? Er met [8 nog even over gesproken. Voor

context lees ajb ook die mail even door.

- cza isIEEEIEEE © oz:sielzockers on,

a 5.1.2e . Die 2 scenario’s had ik al eerder uitgewerkt (eigenlijk 3) en de keuze van nu

yo Wellicht een start van wat er nodig is of zo al bruikbaar. Ik was na overleg met [EEN al gestart
met een beslisdocument daarvoor. Deze staat op het netwerk en bevat ook nog een beschrijving van de

organisaties (GZA en COA), de 4 opties aan vaccins en wat daar wel/niet mogelijkheden zijn mbt tot

uitvoering.

Groet,

Sent: donderdag 4 maart 2021 13:10

aviv, o>;NEC
@rivm.nl>

Subject: SPOED: COA opties en overleggen, verzoek tot annuleren overleg vanmiddag

Importance: High
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Zojuist besprak ik met [ERED nav het overleg eerder deze week, dat het ons niet verstandig lijkt het overleg van

vanmiddag door te laten gaan.

@IEE Willen jullie het (laten) annuleren. [ERI kan daar evt bij helpen.

Reden hiervoor is dat deze week is afgesproken dat RIVM voorstel maakt dat eerst meer bestuurlijk besproken zal

worden met alle partijen. Dat A4 is nog onvoldoende af. Daarin is het de bedoeling dat én het HA scenario (nieuw!)
worden uitgewerkt - want ik lees net dat de GZA-HA al aan het vaccineren is - &n het GGD scenario. Dat gaan we

dan eerst bestuurlijk bespreken.
Dat vraagt ook er daarvoor intern al overeenstemming is over deze lijn in de A4-notitie. Graag zouden we die

morgen (16:00) in concept in kernteam bespreken.

;

het klopt dat de GZA-HA al aan het vaccineren is? Heb jij dat op schrift?

wil jij aan zorgen dat het A4 met twee opties er komt. Qua (mrna)vaccin 65+ toepassen in de HA-praktijk

NE
nader informeren.

@ wil jij met BEY of EEE voor maandag of dinsdag (dan moet afgestemd A4 er zijn) een overleg plannen
met

BaGHOR),BE ox EERRNREERRR of rezel?, on iemand on basa
niveau van de weet jij wie)?

Alvast dank,

Van: HEE civ. n>

Verzonden: donderdag 4 maart 2021 09:52

Aan: A. @rivm.nl>

@rivm.nl>

EBEY<n ik. Is om 16:00 uur.

Dit is de reguliere werkgroep waar ik aansloot (zie hieronder) en had gevraagd om deze wekelijks te blijven
inplannen om zo met een clubje te komen tot draaiboek en wat toch nodig is ongeachte wie de uitvoering doet. Er

gaat niks fout vanmiddag (denk ik) want ze hebben het ook al via hun organisaties gehoord.
Misschien juist goed om het wel te laten doorgaan zodat ik EEE kan introduceren. Houden we in het midden of ik

wel/niet wat blijf doen in dit traject.

Projectleider:EE (backup fi, ondersteuning IEEEZN
WG: bestaande werkgroep met COA, GZA, GGD-GHOR voortzetten. Vanuit VWS is hierbij aanspreekpunt. In de

werkgroep zitten momenteel:

(ggdghor)

Besluitvorming: Waar in lijn met landelijke strategie via WG, anders escalatie. NB: Eerst besluitvorming rondkrijgen rondom oudere

doelgroep, anders is samenwerking niet echt mogelijk. Loop via Rob en overleg binnenkort.

From: 5.1.2e rivm.nl>

Sent: donderdag 4 maart 2021 09:38

@rivm.nl>; EEC rive.l>; [EEC
Subject: RE: COA

Oh maar wie zitten er van ons dan bij vanmiddag? ook EE en/of EXEYWant zo niet dan vraag ik me af of het verstandig is dat

overleg vanmiddag door te laten gaan. Dan kunnen we beter het overleg met alle partijen even afwachten. Om herhaling van
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zetten te voorkomen.

van: JEEMovm n>
Datum: 4 maart 2021 om 09:26:19 CET

Aan: 5.1.2e rivm.nl>

CC: 5.1.2e rivm.nl>

Onderwerp: RE: COA

Ik ga er zeker over beginnen. Kon dat eerder niet doen omdat ze wilden wachten op rechtstreeks goedkeuring
vanuit VWS (lees: bovenlangs regelen)
VWS en J&V zitten daar niet bij en ze wilden het hoe dan ook ‘escaleren’ maar zou leuk zijn als het lukt. Dan

hebben jullie later een eenvoudig overleg

Sent: donderdag 4 maart 2021 09:16

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: COA

Oh, maar kunnen we jullie overleg er dan niet voor gebruiken om een knoop door te hakken hierover? Groet, NEY
From: JEM vm.»Sent: donderdag 4 maart 2021 09:15

Subject: RE: COA

Ik neem het wel mee want we spreken elkaar voor overdracht vandaag. Is belangrijk dat dit overleg er komt want

eind van de middag zit ik weer met COA, GZA, GGD-GHOR dus kan|gEgelijk aanhaken

Sent: donderdag 4 maart 2021 09:13

To: EEE rivm.nl>

Subject: RE: COA

Ha dank je, maar als jij het overgedragen hebt is het denk ik handiger om het bij[EhEZ] te laten. Ik zal haar

vragen om dit vandaag op te pakken. Dank je en groet, EEX

From: JREa ivn.0>
Sent: donderdag 4 maart 2021 09:04

To:EREDMCSE0 iv. >
Subject: RE: COA

HIE

Nee nog niet denk ik. Ik hadlRFLl wel de gegevens gestuurd rondom GZA maar denk niet dat zij dat al heeft

gedaan. Ik had begrepen dat EE al klaar stond om het op te pakken en dat zij verder zou kijken of er voor mij

nog wat te doen was maar ik regel deze verder wel met[Efen we laten je het weten.

Vriendelijke groet,
5.1.2e

Sent: woensdag 3 maart 2021 20:34

To: IIEEERN riv.n!>; EEE rivm.n;[KER rivm.n>;



1276942

5.1.2e < rivm.nl>

5.1.2e rivm.nl>; [EE rivm.nl>

Subject: RE: COA

Importance: High

Veel dank voor de notitie |EES Ik ga m lezen. Vraag voor nu: is de bijeenkomst met COA, GGD etc al gepland? Dat

heeft wel de hoogste prio. Denk dat het goed is als we vooraf een RIVM-intern overleg hebben om de klokken gelijk
te zetten. Groet,

Sent: woensdag 3 maart 2021 13:48

5.1.2e @rivm.nl>;

@rivm.nl>;
5.1.2e

ov; INCRE
@rivm.nl>

Drivim.nl>; Drivm.nl>

Subject: RE: COA

vestIESE

Hierbij een uitwerking van alles wat zeker (opnieuw) op tafel zal komen. Alle argumenten zitten er in. Wat de

voorkeur is laat ik aan jullie want ik hoorde gistermiddag dat ik zelf dit traject niet meer zal trekken en dat BEES dit

verder over neemt.

Ik denk dat de er 3 vragen zijn waarna bij beslissing het exacte scenario verder kan worden uitgewerkt.
1. Is er ruimte en aanleiding om de oudere asielzoekers op locatie te laten vaccineren?

2. Wie gaat uitnodigen? (RIVM of GZA) wie gaat uitvoeren? (GZA of GGD)
3. Welk vaccin voor welke groep?

Wat het wat gevoelig maakt is dat het voorstel dat vanuit het COA half januari reeds is verstuurd naar het RIVM.

Vervolgens door GGD-GHOR nogmaals ingebracht in de vorm van een oplossing. Ik was er toen nog niet dus weet

er ook het fijne niet van. Overgedragen gekregen met verzoek dit plan verder met ze op te pakken als ook verdere

uitwerking van de groep 60-

Als ik nog wat kan doen hoor ik het wel, ik zal vanmiddag EXE] bijpraten over wat er verder nog beschikbaar is, wat

ik verder al had uitgewerkt en loopt voor dit traject vooruitlopend op een keuze vanuit VWS of bij RIVM.

Met vriendelijke groet,

Hiilr—
RIVM

Aanwezie:IEEE
T: 06 RPI

From:[EECHINHE vn.»
Sent: dinsdag 2 maart 2021 14:12

rivm.nl>

@rivim.nl>

Subject: RE: COA

Heel fijn [ERELY Met deze groep bedoel je de mensen in deze mail neem ik aan? Niet de VWS/COA/GGD/etc?

Mag ik jou ook vragen om de bijeenkomst te (laten) organiseren? [EXE «an je daarbij helpen. Jij weet vast wie we

van de GZA kunnen aanhaken?
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Groet, EEE

From: [IEXECHN ERED @rivin.n >

Sent: dinsdag 2 maart 2021 14:06

@rivm.nl>; EENvm. >; IEEE EEEo iv. >;To:

@rivm.nl>

Subject: RE: COA

Hi BAER,

Fijn dat dit nu heeft plaatsgevonden. A4-tje dat kan ik wel doen. Vooruitlopend daarop was ik al gestart met een

‘beslisdocument’ en daar staan de aantallen al in en alle knelpunten.

Morgen een eerste opzet aan deze groep sturen akkoord?

Groet,

Sent: dinsdag 2 maart 2021 13:56

w= SEE

SEE CE TE. NE SE. NED5.1.2e rivm.nl>

Subject: COA

Ha collega’s,

Vanmorgen had ik overleg met VWS en GGD GHOR over de COA. We spraken af dat wij het initiatief nemen voor

een overleg op korte termijn met GGD GHOR, COA, J&V, GZA en VWS om afspraken te maken over hoe we het

vraagstuk van het vaccineren van de oudere asielzoeker oplossen. Wie van jullie kan mij daarbij helpen? Het lijkt
me wel goed als we ter voorbereiding nog even op 1 A4 zetten waarom we bij nader inzien toch het eerdere

voorstel onverstandig vinden en welk scenario wij dan het best passend vinden. Dat geeft dan wat richting aan het

gesprek.

Van VWS kreeg ik de volgende contactpersonen

Hoor graag even. Dank vast!

Groet, EAE


